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PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z akti-
vnostmi na podlagi Strokovnih podlag za izboljšanje 
javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica, s 
katerimi se je Občinski svet seznanil na svoji 11. red-
ni seji, dne 25.5.2016. 

 
Obrazložitev: 
 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je na seji občinskega sveta sprejel strokovne podlage za 
izboljšanje javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica. Javni potniški promet izvaja 
podjetje Arriva Štajerska d.d., ki je strokovne podlage tudi pripravilo. Z navedenimi strokov-
nimi podlagami se uvajajo dodatne linije, pri čemer pa bodo občani  Občine Hoče-Slivnica 
lahko vozovnico  kupili po nižji ceni.  
 
Občinska uprava Občine Hoče-Slivnica od sprejema strokovnih podlag za izboljšanje javnega 
potniškega prometa vodi aktivnosti v zvezi s sprejetimi strokovnimi podlagami. V želji, da 
bodo storitve in predlagane spremembe pozitivno učinkovale na vse občane Občine Hoče-
Slivnica, hkrati pa bo zagotovljena transparentnost in skladnost z zakonodajo, smo strokov-
ne podlage predstavili tudi na pristojnih ministrstvih in sicer Ministrstvu za javno upravo in 
Ministrstvu za infrastrukturo. Namreč zasledili smo informacije, da se na Ministrstvu za 
infrastrukturo izvaja projekt Integriran javni potniški promet, ki naj bi v bodoče prinesel 
spremembe na državnem nivoju. Preden bomo pristopili k podpisu pogodbe s podjetjem 
Arriva smo želeli preverit vse informacije in aktivnosti, ki bi lahko vplivali na izvajanje pogo-
dbe. Za pridobitev relevantnih informacij o projektu Integriran javni potniški promet oziro-
ma in informacije o tem kakšne spremembe lahko pričakujemo na državni ravni smo se na 



 

Ministrstvu za infrastrukturo udeležili sestanka. Opozorili so nas na spremembe, ki bodo 
delno uvedene predvidoma že konec leta 2016, k čemu jih zavezuje evropska zakonodaja. S 
projektom Integriran javni potniški promet želijo na Ministrstvu za infrastrukturo vzpostaviti 
pogoje za uvedbo enotne vozovnice ter poenotenja voznih redov na ravni avtobusnega in 
železniškega prometa ter izboljšanje dostopnosti z javnimi prevoznimi sredstvi.  
 
Cilji projekta so: 
 usklajeno delovanje celotnega sistema prevoza potnikov z enotnim upravljavcem, 
 uvedba enotne vozovnice, 
 zagotovitev dostopnosti do informacij uporabnikom JPP. 

 
Na Ministrstvu so naše aktivnosti pozitivno pozdravili, vendar so predlagali, da z izvajan-
jem našega projekta in podpisom pogodbe s podjetjem Arriva počakamo vsaj do začetka 
uvedbe sprememb na državni ravni.  
 
V vsem tem času pa je tudi Računsko sodišče Republike Slovenije, dne 24. avgusta 2016 
izdalo revizijsko poročilo Javni linijski prevoz potnikov v medkrajevnem cestnem prometu, 
ki v točki 4.6. zahteva  od Ministrstva za infrastrukturo popravljane ukrepe, da pri sofi-
nanciranju linij s strani občin zagotovijo, da bo sofinanciranje določeno na ustrezen način.  
 
Glede na navedeno smo mnenja, da z izvajanjem aktivnosti iz sprejetih strokovnih podlag 
za  izboljšanje javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica in s podpisom pogodbe 
med podjetjem Arriva Štajerska d.d. in Občino Hoče-Slivnica počakamo vsaj do konca 
leta 2016, ko se bodo pričele spremembe na državni ravni, saj ne želimo podpisati pogo-
dbe za storitve, na izvajanje katerih bodo lahko vplivale odločitve oz. spremembe, ki jih 
pripravljajo na Ministrstvu za infrastrukturo. Prav tako menimo, da je smiselno počakati 
na popravljalne ukrepe na podlagi revizijskega poročila Računskega sodišča Republike 
Slovenije.  
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Priloga: 

- Revizijsko  poročilo Računskega sodišča 

 


